

PEMBERITAHU PERTANYAAN DEWAN RAKYAT

PERTANYAAN : LISAN
DARIPADA : TUAN M. KULASEGARAN [IPOH BARAT]
TARIKH : 16.6.2014
SOALAN :

Tuan M. Kulasegaran [Ipoh Barat] minta **MENTERI PENDIDIKAN** menyatakan :-

- (a) jumlah wang yang telah diperuntukkan oleh Kerajaan untuk pembangunan sekolah-sekolah Tamil dan Cina untuk 5 tahun yang lepas; dan
- (b) mengapakah YAB. Perdana Menteri menyatakan baru-baru ini bahawa masih terdapat baki yang berlebihan untuk peruntukan tersebut yang belum digunakan.

JAWAPAN

Tuan Yang di-Pertua,

- (a) Peruntukan pembangunan yang diberikan oleh Kerajaan kepada Sekolah Jenis Kebangsaan Cina dan, Sekolah Jenis Kebangsaan Tamil adalah terdiri daripada peruntukan Pembangunan, Pakej Rangsangan Ekonomi dan Pakej Rangsangan Khas. Untuk makluman, bagi tempoh lima tahun (2009 hingga 2013), jumlah peruntukan yang diberikan kepada Sekolah Jenis Kebangsaan Cina ialah RM 547.9 juta dan Sekolah Jenis Kebangsaan Tamil sebanyak RM 391.2 juta.
- (b) Bagi Peruntukan Pembangunan dan Peruntukan Pakej Rangsangan Khas, perbelanjaan peruntukan tersebut adalah bergantung kepada peringkat-peringkat pelaksanaan projek. Peruntukan tersebut akan habis digunakan setelah projek yang dirancang bagi tujuan peruntukan tersebut siap dilaksanakan sepenuhnya.

NO. SOALAN: 84

**PEMBERITAHUAN PERTANYAAN BAGI JAWAB LISAN
DEWAN RAKYAT**

PERTANYAAN : LISAN

**DARIPADA : DATO' IR. HAJI NAWAWI BIN AHMAD
[LANGKAWI]**

TARIKH : 16 JUN 2014

RUJUKAN : 6877

SOALAN:

Dato' Ir. Haji Nawawi bin Ahmad [Langkawi] minta **MENTERI DALAM NEGERI** menyatakan apakah ada cadangan oleh Kerajaan untuk mewujudkan digit control untuk No. Kad Pengenalan agar dapat menjadikan nombor checking seperti yang dilaksanakan oleh Tenaga Nasional Berhad (TNB) dalam sistem bil pembayaran mereka agar tidak berlaku kesilapan semasa pemasukan data oleh pekerja, contohnya seperti semasa kemasukan data pemohon BR1M.

JAWAPAN:

Tuan Yang di-Pertua,

Sejak tahun 1990, Jabatan Pendaftaran Negara (JPN) telah menggunakan nombor sebanyak 12 digit yang dijana oleh sistem komputer dalam Kad Pengenalan. Dalam hal ini, nombor yang digunakan mempunyai digit *control* bertujuan mengelakkan berlakunya kesilapan dengan mengambilkira bahawa setiap nombor adalah unik bagi setiap individu dan memastikan tiada pertindihan dalam nombor yang digunakan dalam Kad Pengenalan seseorang. Selain itu, JPN juga telah berkongsi penggunaan nombor kad pengenalan ini dengan pelbagai agensi kerajaan yang lain seperti Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia, Lembaga Hasil Dalam Negeri dan lain-lain lagi bagi memastikan kesahihan maklumat seseorang individu